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i,/”,{\ Abstract:

We live in an era in which there are many and varied intellectual challenges and
) ideological trends, and the danger to our cultural and religious identity has grown due to
,(1| globalization and unlimited openness to other cultures. For this, it is necessary to draw
\Q attention to the importance and role of doctrinal immunization, and to enhance intellectual
\ security in the stability of nations, and to remind the doctrinal constants that call for
) moderation, and to highlight the efforts of Western Islamic scholars in preserving doctrinal
;(1 security from extremism, and to preserve the beliefs of Muslims from exaggeration and
\ deviation of thought from its middle path moderate.

| oA Keywords: Preserving identity, difference, bigotry, moderation, moderation.

/4

l\/& JEL Classification Codes: H52, Q01, H55

7

K)q Résumé:

|,>\ Nous vivons aujour’hui une profonde crise des idéologies sur fond de crise économique
y) permanente, ainsi qu' une destabilisation du systéme international et une crise morale sans
/11 précédant : Les exces de I'nyperindividualisme et le déclin des valeurs... La révolution die
% a la globalisation a fagonné le monde et a mis en péril notre identité, nos croyances et

notre religion. C'est pourquoi qu'il est important de développer une stratégie intégrée
) prenant en compte I'ensemble des facteurs de risque. Aux musulmans donc de défendre
/ﬂ leur identité religieuse et d'adopter une religion modérée - loin de toute forme de
\ fanatisme - et compatible avec les valeurs réclamées par les musulmans occidentaux.

Al Mots clés: Préserver l'identité, la différence, le sectarisme, la modeération, la modération.

JEL Classification Codes: H52, Q01, H55
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